

Title (en)

Arrangement of a series of pictures along the path of a public-transport vehicle.

Title (de)

Anordnung einer Folge von Bildern entlang dem Fahrweg eines personenbefördernden Fahrzeuges.

Title (fr)

Arrangement d'une suite d'images le long d'un trajet d'un véhicule de transport publique.

Publication

EP 0065134 A2 19821124 (DE)

Application

EP 82103573 A 19820427

Priority

DE 3116920 A 19810429

Abstract (en)

An arrangement of a series of fixedly arranged pictures (5) parallel to the driving path of a public-transport vehicle is disclosed, the picture surfaces of the pictures being turned towards the people in the vehicle passing by. In the arrangement according to the invention, the pictures (5) of the series are provided closely adjacent to one another and in front of each picture (5) there is a set (6) of lamellas (7) arranged at a distance from one another, the longitudinal extension of which runs approximately at right angles to the driving direction and which are arranged with their width at different angles to the picture surface in such way that their imaginary extensions meet along a fictitious strip (10) which runs in the interior of the vehicle passing by. The pictures (5) are provided with the lamellas (7) in such a way that, viewed from a viewing point moving parallel to the picture surface, an impression is generated of a moving film. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Anordnung einer Folge von ortsfest angeordneten Bildern (5) parallel zum Fahrweg eines personenbefördernden Fahrzeuges angegeben, wobei die Bildflächen der Bilder den Personen in dem vorbeifahrenden Fahrzeug zugewendet sind. Bei der erfindungsgemäßen Anordnung sind die Bilder (5) der Folge dicht aneinander anschließend vorgesehen und vor jedem Bild (5) befindet sich ein Satz (6) von mit Abstand voneinander angeordneten Lamellen (7), deren Längserstreckung annähernd rechtwinklig zur Fahrrichtung verläuft und die der Breite nach unter verschiedenen Winkel zur Bildfläche derart angeordnet sind, daß ihre gedachten Verlängerungen sich entlang einem fiktiven Streifen (10) treffen, der im Inneren des vorbeifahrenden Fahrzeuges verläuft. Die Bilder (5) sind mit den Lamellen (7) derart versehen, dass von einem sich parallel zur Bildfläche bewegenden Blickpunkt aus betrachtet der Eindruck eines ablaufenden Filmes erzeugt wird.

IPC 1-7

G09F 19/22

IPC 8 full level

G09F 19/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 19/22 (2013.01); **G09F 2019/221** (2013.01)

Cited by

BE1004953A3; FR2608787A1; WO2004070689A1; WO03107311A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0065134 A2 19821124; EP 0065134 A3 19830105; DE 3116920 A1 19821118

DOCDB simple family (application)

EP 82103573 A 19820427; DE 3116920 A 19810429